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Vragen van het lid De Jong (PVV) aan de minister van Infrastructuur en Milieu 
over het bericht «Treinpersoneel elke week slachtoffer van fysiek geweld» 
(ingezonden 24 mei 2012). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Treinpersoneel elke week slachtoffer van 
fysiek geweld»1? 

Vraag 2
Is het waar dat iedere week treinpersoneel slachtoffer wordt van fysiek 
geweld? Zo ja, bent u bereid de meest recente cijfers rondom geweld in het 
openbaar vervoer naar de Kamer te sturen? Zo neen, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat geweld tegen treinpersoneel verwerpelijk is en keihard 
moet worden aangepakt? Zo ja, welke maatregelen nemen dit kabinet en NS 
om geweld in de trein tegen te gaan? 

Vraag 4
Hoe gaat NS om met medewerkers die slachtoffer zijn geworden van geweld 
en met medewerkers die ingrijpen tegen geweld? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat bij geweld tegen medewerkers in het openbaar 
vervoer de dader altijd een ov-verbod moet worden opgelegd? Zo ja, hoe 
vaak is er in het afgelopen jaar een ov-verbod opgelegd?

1
 Metro pagina 3, 23 mei 2011.
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